
 O B E C  B O H U Ň O V I C E
570 01 LITOMYŠL

ZÁPIS  ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  
ZE DNE    23  .   9  . 20  21  

přítomní zastupitelé:            Jaromír Gregor ……………….
Ladislav Ryšan ……………….
Stanislava Macková ………………

           Jiří Mikulecký ……………….
                                                         Irena Vilčková ……………….

Zdeněk Kubát ………………
Božena Dvořáková ……………….

veřejnost:                                  Eva Novotná ……………….
        

Zahájení schůze v 19:00 hodin.

Po přivítání starosta navrhl ověřovatelé zápisu:

Zdeněk Kubát
Božena Dvořáková

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

a dále starosta přednesl program zasedání:

1. Rozpočtová opatření č. 7/2021 a č. 8/2021

2. Pasport místních komunikací

3. Darovací smlouva Českomoravská jednota, okresní 
myslivecký spolek Svitavy

4. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo „Rekonstrukce chodníku 

v Bohuňovicích“

5. Diskuze
pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

Doplňující body: místostarosta – pokrytí obecních budov wifi signálem

1) Účetní seznámila OZ s položkami rozpočtových opatření č. 7/2021 a č. 
8/2021. Obě jsou přílohou zápisu zasedání.

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0
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2) Starosta seznámil OZ s nutností vytvořit pasport obecních komunikací, 
zhotoví stejná firma firma jako projekt na obnovu obecní cesty, cena 
36.000,- Kč.

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

3) Obecní zastupitelé obdrželi žádost na finanční příspěvek od 
Českomoravské myslivecké jednoty, okresní myslivecký spolek Svitavy, 
souhlasí s výší daru 5.000,-Kč.

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

4) Starosta přednesl požadavek na dodatek smlouvy na rekonstrukci 
chodníku v Bohuňovicích (Rekonstrukce chodníku v Bohuňovicích) 
z důvodu změny designu jednoho konce, nedojde k navýšení ceny. 

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

5) V diskuzi: Svoz nebezpečného odpadu bude 7. 10. 2021,  Mikulášská 
besídka je naplánována na 4. 12. 2021. 

6) Místostarosta navrhl pokrýt obecní budovy (třídu v budově OÚ a kulturní 
dům) wifi signálem. Bude oslovena dodavatelská firma na nabídku 
realizace.

Ukončení schůze v 19:45 hodin.

Zapsal: Ladislav Ryšan
Ověřil: Zdeněk Kubát

Božena Dvořáková

vyvěšeno: 23. 9. 2021 sejmuto:
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